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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Anni Matthiesen (V) og Eva Kjer Hansen (V) stillet den 5. maj 

2021.  

Spørgsmål nr. 2: 

”Vil ministeren i et notat redegøre nærmere for, hvilke og hvor mange forskellige in-

stanser som foreninger og kulturvirksomheder skal ansøge om tilladelse hos forud for 

afholdelse af arrangementer, idet der ønskes taget udgangspunkt i forskellige eksem-

pler på typiske arrangementer som f.eks. byfester, kræmmermarkeder, koncerter, fe-

stivaler m.v., inklusive tidsestimater for sagsbehandlingen af ansøgninger om tilladel-

ser hos diverse myndigheder m.v.?” 

Svar: 

Som oplyst i mit svar på spørgsmål nr. 1, har Indenrigs- og Boligministeriet den 10. 

maj 2021 anmodet KL og KOMBIT om at fremsende nærmere oplysninger om det 

kommunale projekt ARENA, som netop har til formål at understøtte og effektivisere 

processerne i forbindelse med ansøgning om sådanne tilladelser. 

Indenrigs- og Boligministeriet forventer, at oplysningerne om ARENA vil kunne med-

virke til belyse en række af de forhold, som er nævnt i spørgsmålet. 

Derudover forventer Indenrigs- og Boligministeriet i den nærmeste fremtid at indkal-

de relevante parter til et møde med henblik på at søge problemstillingen omkring ar-

rangementstilladelser nærmere afdækket.   

Når oplysningerne om ARENA er modtaget i ministeriet, og problemstillingen er søgt 

nærmere afdækket, vil udvalget modtage nærmere information herom. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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